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$ 56 Höjd budgetram till äldrenämnden för år 2025

Äldrenämndens beslut

Äldrenämndenföreslår kommunstyrelsen besluta

1. Kommunstyrelsen beslutar att ge äldrenämnden en höjd driftbudget med

1,5 mnkr för 2025 för att finansiera en höjd peng till särskilt boende inom

äldrenämnden.

2. Kommunfullmäktige beslutar att ny snittkostnad (netto) för särskilt

boende inom äldreomsorg för år 2025 fastställs enligt tjänsteutlåtande,

Höjd budgetram till äldrenämndenför år 2025, daterad den 28 april

2025. (ÄLN)

Äldrenämndenbeslutarför egen del

Äldrenämnden beslutar att höja pengen till särskilt boende i enlighet med

tjänsteutlåtande, Höjd budgetram till äldrenämndenför år 2025, daterad den 28

april från och med den 1 april 2025 under förutsättning att kommunfullmäktige

beslutar att utöka äldrenämndens driftbudget enligt tjänsteutlåtande, Höjd

budgetram till äldrenämndenför år 2025, daterad den 28 april 2025.

Reservationer och särskilda uttalanden

Socialdemokraterna (S) reserverar sig mot beslutet och medges lämna ett

uttalande till protokollet (bilaga 3).

Yrkanden

Ordförande yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag.

Barbro Lindberg (S) yrkar på en höjning av budgetramen med ytterligare 0,9 26

utöver förslaget (bilaga 1).

Barbro Lindberg (S) yrkar att ersättningen inom hemtjänsten höjs med 1,4 %

(bilaga 2)

Ordförande ställer yrkandena under proposition och finner att äldrenämnden

beslutar enligt förslag från kommunledningskontoret.
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Sammanfattning av ärendet

Äldrenämndens driftbudget har beslutats av kommunfullmäktige den 25

november 2024, 8175. Nämndens driftbudget har baserats på en generell

uppräkning av lönerna med 2 £4 jämfört med 2024. Samtliga av kommunens

löneavtal för kommunen har förhandlats under våren och flertalet avtal är klara.

Utgångspunkten har varit det så kallade industrimärket som innebär en

löneökning för 2025 på 3,4 % fran och med den 1 april 2025.

Nämnden föreslås få en utökad ram med 1,5 mnkr för att kunna höja pengen till

utförare av särskilt boende inom äldreomsorgen.

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 28 april 2025.

Expedieras:

Kommunstyrelsen

Controller — Charlotte Hellners

Enhetschef — Malin Elwinger

Verksamhetsutvecklare — Anton Ragnarsson
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ALDRENAMNDEN Yrkande

2025-05-22

Arende 5 — Höjd budgetram till Äldrenämnden för 2025
 

Vi socialdemokrater anser att äldrepengen till Säbo ska höjas ytterligare för att komma i nivå med

industrimärket på totalt 3,4%. En ytterligare höjning på 0,994 krävs utöver förslagets 0,596.

Personalen i omsorgsarbetet har under lång tid tappat i lönekraft jämfört med andra

personalgrupper och att då fortsätta med detta lär inte göra det lättare att få personal.

Vi yrkar därför på en höjning av budgetramen med ytterligare 0,9 24 utöver förslaget.

_ Socialdemokraterna

Lerbkalindl VS
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ALDRENAMNDEN Yrkande

2025-05-22

Arende 5 — Höjd budgetram till Äldrenämnden för år 2025
 

Vi Socialdemokrater anser att en höjning av äldrepengen enligt industrimärket 3,494 ska gälla även
för hemtjänsten. En höjning på 1,494 för att nå 3,46. Det är högst rimligt att även hemtjänsten ska
ingå i höjningen av budgetramen.

Vi yrkar att ersättningen inom hemtjänsten höjs med 1,4 24.

För Socialdemokraterna
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ALDRENAMNDEN Uttalande

2025-05-22

Ärende 5 — Höjd budgetram till Äldrenämnden för år 2025

 

Vi yrkade att budgetramen skulle utökas, utöver förslaget i tjänsteutlåtandet, med 0,9 4 till särskilt boende

och 1,4 4 till hemtjänsten för att uppnå industrimärkets nivå på 3,496. Under lång tid har svårigheten ökat att

få utbildad personal till omsorgsarbete på särskilt boende och hemtjänst. Vi ser också ett alltmer ökat behov

av denna personalkategori. Det rimliga är då att personalen får en adekvat lön och som man kan leva på.

För Socialdemokraterna
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